
S p r a w o z d a  n i e  
 
Burmistrza Gminy i Miasta Czerwionka-Leszczyny z realizacji uchwał Rady Miejskiej 

za okres od 1 lipca do 2 września 2004r. 
 
 
Na sesji Rady Miejskiej w dniu 30 czerwca br. podjęto 14 uchwał  z czego 10 wdroŜono       
do realizacji. W stosunku do czterech uchwał dotyczących nadania statutów jednostkom 
pomocniczym Wojewoda Śląski wszczął postępowanie nadzorcze.  
W okresie od 1 lipca br. wydałem między innymi zarządzenia dotyczące: 
 
- powołania komisji egzaminacyjnych dla podjęcia postępowania egzaminacyjnego wobec 

nauczycieli kontraktowych, 
 
-   ogłoszenia wykazu nieruchomości lokalowych przeznaczonych do zbycia 
 
-   dzierŜawy gruntu pod uprawy rolne 
 
-   odpłatnego uŜytkowania nieruchomości (dot. boiska sportowego LKS „ Dąb Dębieńsko” 
 
-   nieruchomości zabudowanej lokalem „Sztygarka” w dzielnicy Czerwionka 
 
- wyznaczenia przedstawicieli Gminy do jej reprezentowania w powstałych wspólnotach 
mieszkaniowych, 
 
-  organizacji, składu, trybu pracy oraz zakresu obowiązków członków komisji przetargowych 
dla wyboru wykonawców następujących zadań: 
    1. budowa ciągu pieszo- jezdnego od Kościoła pw. Św. Józefa Oblubieńca do cmentarza 
wraz z odwodnieniem i oświetleniem 
    2. przebudowa nawierzchni i chodnika przy ul. Kolejowej w dz. Czerwionka – Karolinka 
wraz z budową fragmentu kanalizacji deszczowej 
    3. dowóz uczniów do szkół w roku szkolnym 2004/2005 w m-cach od IX-XII 
    4. przebudowa nawierzchni ul. Ks. Musiała w dz. Leszczyny 
    5. poszerzenie nawierzchni jezdni – ul. Woszczycka w sołectwie Palowice 
    6. wyposaŜenie świetlicy szkolnej w Gimnazjum w Bełku w ramach Programu Aktywizacji   
Obszarów Wiejskich. 
 
- ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do zbycia 
 
- powołania komisji przetargowych dla przeprowadzenia przetargu ustnego na zbycie                  
i dzierŜawę nieruchomości zgodnie z podjętymi uchwałami przez Radę Miejską. 
 
W okresie od ostatniej Sesji wydałem  sześć zarządzeń dotyczących zmian w budŜecie Gminy 
i Miasta . 

- w pięciu z nich skorygowane zostały dochody i wydatki budŜetowe w związku                
z korektą dotacji celowych z budŜetu miasta na zadania własne i celowe na łączną 
kwotę 797.101,00 

- w czterech dokonano przeniesień wydatków z rezerwy budŜetowej w związku                 
ze wskazaniem zadań przez Rady Dzielnic i Sołeckie w ramach środków 
przedstawionych do ich dyspozycji na łączną kwotę 113.000 zł. 
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Wymienionymi zarządzeniami dokonałem równieŜ przeniesień wydatków w ramach działów          
i rozdziałów, w związku z potrzebą dostosowania zapisów w budŜecie do bieŜących potrzeb 
na  łączną kwotę 750.00 zł 
 
Podjąłem po konsultacji z członkami Zespołu doradczego decyzje i ustalenia dotyczące 
między innymi: 

- z uwagi na niewielkie  oszczędności a z drugiej strony na duŜą uciąŜliwość dla 
mieszkańców nie podjąłem decyzji o ograniczeniach w komunikacji zbiorowej 
realizowanej przez MZK Jastrzębie Zdrój, 

 
- wyraziłem zgodę na rozpoczęcie procedury zmierzającej do przekazania do Zakładu 

GKiM wolnostojących  tzw. Domów Nauczyciela, 
 

- nie wyraziłem zgody na utworzenia III oddziału w Przedszkolu nr 8 w dzielnicy 
Dębieńsko, 

 
- wyraziłem zgodę na likwidację stołówki w Gimnazjum nr 6 i przejęcie Ŝywienia 

uczniów przez Przedszkole nr 8, 
 

- nie wyraziłem zgody na utworzenie trzeciego oddziału w klasach pierwszych                
w Szkole Podstawowej nr 5, 

 
- zapoznałem się z koncepcją zagospodarowania terenu będącego własnością firmy 

Gluck (teren po byłym  kombinacie PGR w dzielnicy Czerwionka), 
 

- podjąłem działania zmierzające do uzyskania zmiany sposobu uŜytkowania 
pomieszczeń w „zameczku” w Leszczynach z przeznaczeniem na świetlicę 
środowiskową, 

 
- wyraziłem zgodę na sprzedaŜ przez Zakład GKiM pojemników V-110  na odpady 

komunalne, 
 

- negatywnie zaopiniowałem wniosek komisji branŜowych Rady (Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Komunalnej) dotyczący przejęcia przez Gminę od Starostwa 
Powiatowego ul. Wiejskiej w sołectwie Palowice, 

 
- dokonałem analizy potrzeb w zakresie remontów i utrzymania dróg  gminnych oraz 

konieczności  zwiększenia w bieŜącym roku środków na dodatki mieszkaniowe. 
Propozycje zwiększenia środków zostaną podane po analizie wykonania budŜetu za   
III kwartały br., 

 
- dokonałem analizy wyników ankiety skierowanej  do mieszkańców w sprawie 

budowy marketu w dzielnicy Leszczyny. Szczegóły zostały omówione na 
posiedzeniach komisji branŜowych Rady, 

 
- zdecydowałem o konieczności przeznaczenia parteru budynku przy ul. Dr. Rostka 7 

na Biuro ds. Świadczeń Rodzinnych, 
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- skierowałem na posiedzenie Rady Miejskiej projekty uchwał znajdujące się                     
w porządku obrad dzisiejszej Sesji. 

 
W okresie sprawozdawczym Kierownictwo Urzędu wzięło udział w naradach i spotkaniach,       
z których na szczególną uwagę zasługują: 
 

- posiedzenie Rady Powiatu Śląskiej Izby Rolniczej powiatu rybnickiego, 
 

- spotkanie z przedstawicielami Unii Brackiej celem omówienia realizacji programu 
badań postawy dzieci klas pierwszych, 

 
- narady związane z organizacją DoŜynek Powiatowych w sołectwie KsiąŜenice, 

 
- uroczystości związane z jubileuszami małŜeńskimi par mieszkających na terenie 

Gminy i Miasta, 
 

- narada  robocza w Cechu Rzemiosł  oraz Małej i Średniej Przedsiębiorczości związana 
z organizacją Święta Rybnickiego Rzemiosła, 

 
- rozmowy dotyczące dalszego funkcjonowania Spółki „Dębieńsko” 

 
- cykl narad i spotkań związanych z sytuacją organizacyjno-finansową Spółki 

„Megawat”, których przebieg przedstawię w odrębnej informacji, 
 

 
Przedstawiciele Kierownictwa Urzędu wzięli udział w imprezach kulturalnych i spotkaniach 
środowiskowych z których naleŜałoby wymienić: 
 

- spotkanie z okazji Święta Policji oraz Święta Wojska Polskiego 
 
- II DoŜynki Powiatowe zorganizowane przez Gminę i Miasto Czewionka-Leszczyny    

w sołectwie KsiąŜenice. Z tego miejsca chciałbym złoŜyć podziękowanie za wysiłek 
organizacyjny sołtysowi KsiąŜenic, Radzie Sołeckiej oraz wszystkim mieszkańcom 
sołectwa a takŜe Dyrekcji i pracownikom MOK. 

 
 


